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Ook voor jullie, wellicht nog handig.

Gisteren stijging van de cijfers RIVM, reguliere ziekenhuiszorg iets verder afgeschaald
Ziekenhuizen hebben de reguliere zorg sinds vorige week opnieuw iets verder afgeschaald. Zo stijgt het percentage ziekenhuizen

licht dat bij de Nederlandse Zorgautoriteit aangeeft de kritiek planbare zorg nog maar deels te kunnen leveren; van 29 naar 31

procent. Semi(acute) zorg is nog wel in alle regio’s beschikbaar. Wel geeft 3 procent van de ziekenhuizen aan dat nog maar deels te

kunnen leveren. De overige planbare zorg is in bijna de helft van de ziekenhuizen gedeeltelijk en ruim de helft geheel afgeschaald.

Bij het RIVM zijn tot 10.00 uur vanmorgen 9737 coronabesmettingen gemeld. Dat zijn er 2609 meer dan gisteren. Het aantal is

hoger dan gemiddeld afgelopen week, toen er per dag gemiddeld 7731 positieve tests bij kwamen. In de ziekenhuizen nam de

bezetting af.

Woordvoeringslijn:
- De druk op de ziekenhuizen is onverminderd hoog en dat is zorgelijk
- De besmettingscijfers en de druk op de zorg moeten echt omlaag zodat ook andere mensen zo snel mogelijk geholpen

kunnen worden die wachten op een behandeling
-  Vaccinatie biedt perspectief voor de langere termijn maar in het hier en nu moeten we ons echt aan de maatregelen

houden. Met elkaar en voor elkaar.

IC bedden

Gisteravond (donderdag) is een brief ontvangen (via de advocaat) van de 7 ziekenhuizen dat ze weer in gesprek willen met VWS

over de vergoeding van de IC-bedden. Voorstel is procedureel te reageren voor nu:

- De ziekenhuizen hebben gisteravond door middel van een brief aangegeven opnieuw in gesprek te willen over deze

kwestie om tot afspraken te komen over de vergoeding van de bedden.

-  Wekijken nu naar het hoe en wat en zullen daar de ziekenhuizen op korte termijn over informeren.

Als er inhoudelijk wordt doorgevraagd, kan nog steeds de eerdere lijn gebruikt worden:

- De kwestie die de ziekenhuizen bij de rechter voorleggen, gaat over de vraag is het een zorgverzekeraars-bed of is het een

VWS-subsidiebed?

- De 1.150 structurele IC-bedden worden door de verzekeraars gefinancierd. Ook in 2021.

-  Voorde

a
van 550 IC-bedden en 1.100 extra verpleegbedden heeft VWS een subsidieregeling gemaakt [EEN

- Eris een lijst gemaakt in overleg met de brancheorganisaties, met de ROAZ-regio's en het LNAZ (Landelijk Netwerk Acute

Zorg).
- Een aantal ziekenhuizen is het niet eens met de indeling op deze lijst en vindt dat hun bedden onder de subsidieregeling

horen en niet onder die van de zorgverzekeraars.
- Het gaat niet over de uitvoering van de ic-opschaling, die vindt plaats. En alle bedden worden vergoed.
- Het gaat om de prijs per bed, want daar zit een verschil. Dat is een juridische kwestie.

-  Datis nu door de ziekenhuizen voorgelegd aan de rechter. dat is hun goed recht als je het niet met elkaar eens bent. Dat

oordeel wacht het kabinet af.

Sport met publiek geen prioriteit

Wisselende berichtgeving in media, AD positief over proef met publiek in Barcelona. Telegraaf geeft echter aan dat er een

overwegende negatief sentiment is onder de Nederlandse bevolking over het spelen met publiek.

Woordvoeringslijn
- Het aantal besmettingen blijft helaas onverminderd hoog.
- De fieldlabs waaronder twee voetbalwedstrijden (NEC- Jong FC Utrecht) (Almere — FC Dordrecht) gaan in principe door.

- We moeten wel het OMT-advies afwachten, met name de Britse mutatie van het virus baart zorgen.

-  Volgende week dinsdag volgt meer informatie.

Reumamedicijnen vergroten overlevingskans coronapatiénten

Het behandelen van ernstig zieke coronapatiénten met reumamedicijnen kan de overlevingskans van de patiént verbeteren. De

overlijdenskans vermindert met 8,5 procent. Dat meldt de Telegraaf. Ook verkort de behandeling de tijd die de patiénten op de

intensive care verblijven met gemiddeld een week. Dat is volgens het UMC Utrecht de uitkomst van een baanbrekend onderzoek.

Woordvoeringslijn:
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- Het is goed nieuws dat uit onderzoek van het UMC Utrecht blijkt dat reumamedicijnen de overlevingskans van patiénten

met corona kan verbeteren.

- lk begrijp dat de behandeling de tijd dat patiénten op de IC blijven verkort kan worden.

- Eris voldoende voorraad om dit medicijn te gebruiken mocht het middel gebruikt kunnen worden.

- Reumapatiénten gebruiken dit medicijn chronisch en patiénten met Covid gebruiken dit slechts enkele dagen.
- lk hoop dat dit medicijn snel gebruikt kan worden door artsen.

Onderzoek: buikvet gevaarlijk voor mensen met corona

Niet iedereen met overgewicht loopt extra gevaar bij een coronabesmetting, maar wel de mensen met een dikke buik. Vet op de

heupen bijvoorbeeld maakt minder uit. Dat hebben medisch onderzoekers van het Franciscus Gasthuis & Vlietland in Rotterdam

volgens eigen zeggen vastgesteld. ,De plaats waar het vet zit is belangrijk voor het risico op een ongunstig verloop bij Covid-19”,

aldus Cathelijne van Zelst, arts-onderzoeker.

Het aantal overstappers van zorgverzekering is gelijk gebleven
Ruim 1 miljoen mensen zijn overgestapt van zorgverzekering. Zo’n 23% heeft de opties overwogen en 1,5 miljoen mensen hebben

de Zorgverzekeringskaart geraadpleegd. Goed nieuws dat mensen zich laten informeren.

Code Zwart

Zoveel mogelijk procedureel houden.

Woordvoeringslijn:
- De kamer heeft gevraagd om een heroverweging van het kabinetsstandpunt en daar zijn we over in gesprek.
- Voor het debat aanstaande woensdag zullen we de Kamer informeren hoe het kabinet hiermee omgaat.

Mocht het nodig zijn nog wat extra input:

Moet de politiek zich hier wel mee bemoeien?

- We hebben het hier over een onderwerp dat iedereen aangaat: de zorg, de maatschappij en de politiek.
- Wat doe je als de IC's overlopen en er meer patiénten zijn dan bedden?

- Dat je als zorgverlener moet kiezen wie nog wel en wie niet naar de IC gaat?
-  Datgebeurtin eerste instantie op basis van medische afwegingen.
- Daarbij kan leeftijd een rol spelen want de impact van een IC-opname is groot.
- Je kijkt dus ook naar de kans op herstel, dat zijn allemaal medische afwegingen waar het kabinet zich niet mee bemoeit.

Dat is echt aan artsen.

- Maar wat als je die medische afweging niet meer kan maken, dat er geen verschil is tussen patiénten? Wie gaat dan voor?

Dat is echt een dilemma.

- Dan komen andere argumenten in beeld en is het een breder maatschappelijk vraagstuk.
- Het is gelukkig een theoretische vraag en we doen er alles aan om daar weg te blijven, maar je moet er wel met elkaar

over nadenken.

- Want als het zover komt wil je als zorgverlener dat je maatschappelijk gesteund wordt in je keuzes. Dat is het

allerbelangrijkste, ook voor het kabinet.

Maar er ligt een draaiboek, dat is uitgebreid besproken. Ook met ouderenbonden en patiéntenverenigingen en die geven aan

zich hier in te kunnen vinden. Waarom kiest het kabinet dan voor een wet om dit tegen te houden?

- We proberen als kabinet een zorgvuldige afweging te maken waarbij je alles meeweegt.
- Bij de ontwikkeling van het standpunt hebben we als kabinet ook gekeken naar het standpunt in de kamer.

-  Ditvoorjaar heeft de kamer een breed gedragen signaal afgegeven in debatten en in moties: leeftijd mag niet de toegang

tot zorg bepalen.
- En tegelijkertijd is er ethisch ook iets te zeggen voor het hanteren van het fair inningsprincipe (gebruik van

leeftijdscohorten) zoals FMS en KNMG hebben gedaan in het draaiboek.

-  Datis een afgewogen standpunt van de FMS en KNMG waar meerdere partijen bij betrokken zijn.
- Het kabinet heeft zeker oog voor de dillema’s die hier spelen.
- En het belangrijkste is dat zorgverleners zich gesteund moeten voelen door de samenleving en de politiek als zij keuzes

moeten maken, juist omdat het om niet-medische overwegingen gaat.
- Het kabinet heeft alles gewogen en bij haar standpunt het feit, dat enkel leeftijd dan toch de toegang tot de zorg zou

bepalen, het zwaarst laten wegen vanwege ethische principe dat elk leven gelijkwaardig is.

-  Tegelijkertijd zagen we dinsdag bij het debat dat een brede meerderheid van de Kamer aan het kabinet vraagt het

standpunt te heroverwegen.
-  Daarom heb ik ook gevraagd de motie aan te houden.

- We zullen de kamer op korte termijn informeren wat de uitkomsten zijn .
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Voorrang topsporters vaccineren

NOC*NSF heeft bij het VWS aan de bel getrokken over het vaccineren van topsporters. Wanneer de Nederlandse sporters aan de

beurt zijn is nog niet bekend, terwijl andere landen al bezig zijn met het vaccineren van atleten.EEEtechnisch

directeur van NOC*NSF, vreest dat er daardoor een ongelijk speelveld ontstaat.

Woordvoeringslijn:
- De vaccinatiestrategie is gericht op het voorkomen van (ernstige) ziekte en sterfte.

- De prioriteit bij het vaccineren ligt daarom bij mensen die het meest kwetsbaar zijn en zorgmedewerkers die voor hen

zorgen.

- Het doel van de vaccinatiestrategie is om in een zo kort mogelijk tijdsbestek, zo veel mogelijk mensen te beschermen

tegen het virus.

- Als sportminister snap ik dat het belangrijk is voor Nederlandse topsporters om niet achter te lopen bij de internationale

concurrentie.

- Daarom ben ik wel in gesprek met de topsport om te kijken wanneer er meer mogelijk is.

Kort geding in het kader van het experiment legale wietteelt

Negen aspirant-wiettelers hebben een kort geding aangespannen tegen de ministeries van Volksgezondheid en Justitie over de

wietproef. De telers zijn het niet eens met de manier waarop de loting is gegaan. Dit kort geding diende vandaag. Binnen twee

weken volgt de uitspraak van de rechter. Als je er naar gevraagd wordt, en die kans lijkt ons klein, kan je het volgende

procesantwoord geven.

Woordvoeringslijn:
-  Ditis iets wat nu bij de rechter ligt.
- De ministeries van VWS en Justitie zijn van mening dat de selectieprocedure zorgvuldig is gegaan.

- We wachten nu op de uitspraakvan de rechter.

Cannabisolie VK

Het AD schreef donderdag over ruim 40 Britse kinderen met zware epilepsie die het voortaan moeten stellen zonder een

Nederlands medicijn waar ze al jaren baat bij hebben. De Haagse apotheek die de cannabisolie levert mag door de brexit geen

doktersrecepten uit het Verenigd Koninkrijk meer honoreren. De ouders vrezen voor het leven van hun kind, de leverancier is

radeloos.

Woordvoeringslijn:
- De Nederlandse overheid wil zoveel mogelijk problemen naar aanleiding van Brexit voorkomen en oplossen, zeker voor

kwetsbare mensen, ook als het inwoners van het VK betreft.
- Dit is een bekend knelpunt aan VK-zijde als gevolg van de Brexit.
- Nederland heeft daarom aangegeven welke stappen het VK kan zetten om het probleem praktisch op te lossen, en wil

graag hierover in gesprek met de Britse overheid.
- Voor deze groep is het belangrijk dat er zo snel mogelijk een oplossing komt.
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